
PROGRAMA DE CANDIDATURA A PONENT DE LA SECCIO DE CINEMA

Soc en Nil Ruiz iCoronas, soci de l'Ateneu Barcelonés des dels divuit anys, lloc on habito
diáriament ial qual li professo un amor colossal. Jurista de professió, tot ique el cinema és la

meva altra gran passió; hi dedico temps diáriament, ja sigui freqüentant la filmoteca o altres
cinemes, llegint o estudiant, actualment, algun curs de direcció de cinema. Ara m'agradaria
revertir en la secció de cinema tota aquesta estima cap a l'Ateneu Barcelonés icap al cinema.

Com deia Ricciotto Canudo, crític de cinema italiá, <el cinema és I'art plástica en moviment
que compendia totes les arts>. És per aquest motiu que crec que la secció de cinema de

l'Ateneu hauria de ser una secció capdavantera ja que reuneix totes les arts i també está

lligada en temes literaris, polítics o filosófics. Considero que la secció de cinema ha de tenir
una programació periódica, amb vitalitat, interessant , engrescadora i de qualitat, i és per aixó
que em presento. Les seccions requereixen que els seus ponents disposin de temps i ganes, i

jo, si els consocis de la secció em fan confianga, els hi puc prometre que faré de la secció una
de les més cabdals de la institució.

Actualment vivim moments on la pandémia ens ha fet perdre grans hábits, com anar al

cinema, i la poca preséncia de l'espectador als cinemes ha augmentat. La meva idea és fer
retornar l'espectador a les sales, a la interacció i al debat presencial. Fer de l'Ateneu
Barcelonés un referent cinematográfic, on es tracti el passat i el present del món audiovisual,
un lloc on el cinema es visqui amb fervor. Debats, tertúlies, projeccions, tot explicat pels seus
protagonistes, actors, directors, productors, crítics i tot aquell implicat amb la creació
audiovisual. Per tal de portar l'excel.léncia a la secció tindré un consell assessor, format per
directors, actors o algun antic ponent de la secció de cinema de l'Ateneu Barcelonés, i així
poder desenvolupar amb la máxima qualitat la proposta.

Considero que és molt important que qualsevol debat, tertúlia o crítica cinematográfica es

dugui a terme a l'Ateneu Barcelonés. Tanmateix, crec que també hem de sortir fora, i no
tancar-nos portes, buscar i crear sinergies amb altres instruccions o cinemes.

Si soc el ponent de la secció de cinema crearé un perfil a les xarxes socials, com tenen les altres
seccions, ja que en l'actualitat no existeix cap compte associat al cinema de l'Ateneu
Barcelonés. D'aquesta manera podrem donar a conéixer alló que fem a la secció i podrem
arribar a més gent.

Per tal d'aconseguir-ho proposem les següents vies d'acció:

Fomentar i estimular el debat: Debats i conferéncies sobre pel.lícules i també lligar-ho
amb els temes dels quals ens estan parlant; vida, mort, totalitarismes, capitalisme,
ecologisme, existencialisme, amor, etc. A través del cinema reflexionar sobre temes de
l'actualitat en la societat o altres que ens acompanyen en el nostre dia a dia. Convertir
l'Ateneu Barcelonés en una ágora de discussió cinematográfica, tot portant els millors
ponents possibles, directors, actors, productors, directors de fotografia, guionistes,

crítics de cinema, escriptors, filósofs, pensadors, etc. Buscar una programació

engrescadora, activa i de qualitat i reflexionar sobre el present i el futur del cinema.

Crear sinergies amb les altres seccions per tal de fer actes conjunts, com la de
literatura, música, teatre o les artsvisuals, pertal de poderferel milloracte possible.
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. Establir relacions de col.laboració amb altres entitats públiques iprivades de caire

cinematográfic alienes a l'Ateneu Barcelonés. D'aquesta manera poder millorar la

qualitat dels actes i ampliar el camp d'acció de la secció. Aquestes relacions ens

podrien ajudar a poder projectar pel.lícules actuals, millorar la qualitat dels ponents,

tenir accés a festivals de cinema, etc.

a Crear un grup de tertúlia on, en una data fixe, es comenti una pel'lícula que haurá

estat assignada en la sessió anterior. És a dir, dur a terme un club de lectura peró amb

cinema, portant algun especialista sobre el director o la pel'lícula a comentar.

Realitzar cicles sobre un tema determinat í dins d'aquest tema es facin tertúlies,

conferéncies i projeccions sobre el tema escollit.

Realitzar el cinema a la fresca dels estius, fent sortir els actes de les sales al jardí

romántic de l'Ateneu Barcelonés.

Establir un contacte fluid amb els socis de la secció, organitzant reunions periódiques i

escoltant les seves opinions i queixes per tal de millorar la secció. D'aquesta manera

poder potenciar les coses que facin al voltant del món del cinema els socis de l'Ateneu

Barcelonés , ja siguin pel.lícules, llíbres, etc,

Per culminar, només voldria tornar a dir que el meu objectiu com a ponent és fer de la secció

una de les més cabdals de l'Ateneu Barcelonés; poder aportar una proposta atractiva,

dinámica i engrescadora, perqué estimo l'Ateneu i estimo el cinema.

Nil Ruiz i Coronas, Barcelona, 2L de Setembre de 2023
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